
Primeres propostes del pla director de la bici de Salt

La consultora MCRIT ha elaborat un document com a primera proposta

Es planteja augmentar la xarxa de quil�metres de carril bici i crear nous

itineraris

La presentaci� de la proposta a la reuni� de la Taula

de la Mobilitat de Salt EPA.

LÕAjuntament de Salt continua avan�ant en la millora de la mobilitat

sostenible pel municipi i, despr�s que durant els darrers mesos la

consultora MCRIT SL hagi redactat el Pla Estrat�gic de la bicicleta

de Salt per implementar una xarxa ciclista connectada a lÕ�rea

urbana gironina, aquest dimar ts 31 de maig sÕha por tat la proposta

inicial a la taula de mobilitat. A par tir dÕara es treballar� en les

apor tacions que es facin arribar per tal de, sobre el full de ruta amb

el qual ja es compta, def inir les actuacions concretes que inclour�

el projecte def initiu.

La base sobre la qual es treballa planteja augmentar la xarxa de

quil�metres ciclables de 24 a 34, refor�ant lÕeix est/oest i creant itineraris nord/sud. Tot plegat a par tir dÕuna xarxa

principal que es complementar� amb una altra de secund�ria per tal dÕestablir un potent conjunt dÕitineraris i

que, per exemple, es connecti de forma adequada tots els barris i que es pugui accedir amb facilitat als

equipaments del municipi.

Un altre dels aspectes als quals fa refer�ncia la proposta inicial �s refor�ar els 60 punts dÕaparcaments per bici

ja existents a hores dÕara i que aquests estiguin ben integrats a la xarxa ciclista i al conjunt dÕequipaments de

Salt. El segon tinent dÕalcalde i regidor de Territori, Ëlex Barcel�, explica que Òhem posat f il a lÕagulla per afrontar

el repte de la mobilitat sostenible i ara, amb la base del Pla Director, treballarem sobre aquest full de ruta per

aprof itar lÕorograf ia plana del municipi i la seva extensi� redu�da per fomentar lÕ�s de la bicicletaÓ.

Per la seva banda, la regidora de Mobilitat, Anna Fust�, afegeix que ÒlÕaposta per potenciar lÕ�s de la bicicleta feia

necessari comptar amb una base sobre la qual treballar i ara mateix la disposem i, a par tir dÕaqu�, anirem

millorant-la i def inint-la per disposar dÕuna potent xarxa ciclistaÓ.

Bus r�pid amb GironaDurant la taula de mobilitat tamb� sÕha tractat el projecte bus r�pid (BRCAT) que la

Generalitat vol impulsar a lÕ�rea urbana gironina i que, a hores dÕara, est� en la fase de lÕinici de la redacci�.

Amb lÕobjectiu de millorar el servei i les freq��ncies del transpor t p�blic afectaria el Passeig dels Pa�sos

Catalans i des de lÕequip de govern ja sÕha avan�at que, un cop la Generalitat hagi f inalitzat la def inici� del

projecte, es faran arribar per par t de lÕAjuntament les apor tacions que es considerin opor tunes.
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